
Holstebro den 18.12.2016 
  

Hermed et høringssvar. 

  
  

  
Flere af afdelingens kollegaer oplever at nødplanen giver anledning til flere spørgsmål og elementer, der 

opleves uafklarede og her nævnes i uvilkårlig rækkefølge: 
  

Hvorledes varetages tvang fremtidigt i somatikken i Holstebro? 

  
Kunne man forlænge Ludmillas ansættelse nogle måneder helst varigt, hvis muligt indtil en eller flere 

speciallæger kunne komme i spil. Nødplanen kommer ud i den uge, som hun holder ferie, så hun har næppe 
haft mulighed for at se den. Med andre ord kunne speciallæger flyttes til Holstebro fra andre områder i 

regionen om ikke andet så midlertidigt for at varetage patienterne i Holstebro, indtil andre speciallæger vil 

kunne findes og ansættes? 
  

Hvorfor er der kun tale om at etablere seks akutpladser i Holstebro. Sidste gang blev der talt om tolv 
pladser? 

  
Såfremt nødplanen bliver en realitet overvejer man da fremtidigt at samle flere ambulante funktioner i 

Holstebro, som der sidste gang var tale om. 

  
Hvordan kan man lave disse drastiske ændringer uden regionsrådets endelige beslutning forinden? Vi har før 

set, at ledelsens beslutninger er blevet underkendt af regionsrådet. 
  

Har man taget i betragtning, at det er uhensigtsmæssigt for såvel patienter som pårørende, at de skal have 

så langt til et behandlingstilbud - tænk på f.eks. afstanden fra Viborg/Herning til Thyborøn? 
  

Har man tænkt på, at der på mange år er opbygget en såvel kollegial som individuel ekspertise blandt 
personalet, som der er fare for vil kunne gå tabt, idet der vil være risiko for, at personalet bliver spredt til 

andre steder i Regionen. 

  
Hvorfor skal så mange senge flyttes til Viborg, hvor det er blevet nævnt blandt personale, at indlæggelser er 

dyrere? 
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